



PACE post-monitoring visit to Turkey

Strasbourg, 21.11.2008 – As part of the post-monitoring dialogue with Turkey, Serhiy Holovaty (Ukraine, ALDE), Chair of the Monitoring Committee of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE), will be making a fact-finding visit to Ankara and Istanbul from 23 to 27 November 2008, where he will have talks with the Minister of Foreign Affairs Ali Babacan, the Minister of the Interior Beşir Atalay, the Minister of Justice Mehmet Ali Sahin, and with the Head and Chief Prosecutor of the Supreme Court of Cassation, and the Chief Judge of the Constitutional Court. Mr Holovaty will also be meeting representatives of the political parties, the media, civil society, the diplomatic corps and religious dignitaries.

Visite de post-suivi de l'APCE en Turquie

Strasbourg, 21.11.2008 – Dans le cadre du dialogue post-suivi avec la Turquie, Serhiy Holovaty (Ukraine, ADLE), Président de la Commission de suivi de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE), se rendra à Ankara et Istanbul du 23 au 27 novembre 2008 pour une visite d'information, qui prévoit des entretiens avec Ali Babacan, ministre des Affaires étrangères, Beşir Atalay, ministre de l'Intérieur, Mehmet Ali Sahin, ministre de la Justice, ainsi qu'avec le Président et le Procureur général de la Cour Suprême de cassation, et le Président de la Cour constitutionnelle. M. Holovaty rencontrera également des représentants des partis politiques, des médias, de la société civile et du corps diplomatique, ainsi que des dignitaires religieux.

ED208b08